

管理學院 統計資訊學系應用統計碩士班 學習目標

110 學年度學習目標	檢討依據	111 學年度學習目標
<p>1.培養結合統計與決策實務之能力。〈達成對應社會適應能力 1、2〉</p> <p>Prepare students to be professionals with capability to apply theoretical statistics into strategic analysis and management.</p> <p>2.著重「做中學」之精神，運用資訊科技，培育學生實踐理論及解決問題的能力。〈達成對應社會適應能力 3、4〉</p> <p>Train students to put theoretical ideas into practice and to solve problems through “learning by doing.”</p> <p>3.秉持本校全人教育理念，養成專業及倫理兼具之內涵。〈達成對應社會適應能力 5〉</p> <p>Cultivate students with the idea of holistic education of Fu Jen Catholic University to inherit expertise and ethics at the same time.</p> <p>4.強化英文及溝通的能力，拓展國際視野。〈達成對應社會適應能力 6、7〉</p> <p>Enhance students’ proficiency in English and ability of communication and broaden their international visions.</p>	<p>110 學年度第 1 次系務會議暨課程委員會會議 通過 (110.9.2)</p>	<p>1.培養結合統計與決策實務之能力。〈達成對應社會適應能力 1、2〉</p> <p>Prepare students to be professionals with capability to apply theoretical statistics into strategic analysis and management.</p> <p>2.著重「做中學」之精神，運用資訊科技，培育學生實踐理論及解決問題的能力。〈達成對應社會適應能力 3、4〉</p> <p>Train students to put theoretical ideas into practice and to solve problems through “learning by doing.”</p> <p>3.秉持本校全人教育理念，養成專業及倫理兼具之內涵。〈達成對應社會適應能力 5〉</p> <p>Cultivate students with the idea of holistic education of Fu Jen Catholic University to inherit expertise and ethics at the same time.</p> <p>4.強化英文及溝通的能力，拓展國際視野。〈達成對應社會適應能力 6、7〉</p> <p>Enhance students’ proficiency in English and ability of communication and broaden their international visions.</p>

對應社會適應能力

1. 問題分析與解決行為
2. 整合與善用資源行為
3. 團隊合作行為
4. 創新行為
5. 學習行為
6. 人際溝通行為
7. 積極行動行為